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Abstract (en)
[origin: WO2015124460A1] A tool holder 2 for a hand-held power tool has a tubular main body 17 and a dust cap 27. The main body 17 has an
end face 19 which is adjoined by a cylindrical or prismatic outer face 36. The dust cap 27 has a sealing ring 28, a central portion 29 and a seat
30 in succession in the introduction direction 20. The sealing ring 28 is arranged in front of the end side 19 of the main body 17 in the introduction
direction 20. The seat 30 has a cylindrical or prismatic inner face 35, which rests against the outer face 36 of the main body 17. The central portion
29 has a conical inner face 39, the inside diameter 40 of which decreases in the introduction direction 20 down to the inside diameter 37 of the seat
30.

Abstract (de)
Ein Werkzeughalter 2 für eine handgehaltene Werkzeugmaschine hat einen rohrförmigen Grundkörper 17 und eine Staubkappe 27. Der
Grundkörper 17 hat eine Stirnfläche 19, an welche sich eine zylindrische oder prismatische Außenfläche 36 anschließt. Die Staubkappe 27 hat in
Einführrichtung 20 aufeinanderfolgend einen Dichtring 28, einen mittleren Abschnitt 29 und einen Sitz 30. Der Dichtring 28 ist in Einführrichtung 20
vor der Stirnseite 19 des Grundkörpers 17 angeordnet. Der Sitz 30 hat eine zylindrische oder prismatische Innenfläche 35, die an der Außenfläche
36 des Grundkörpers 17 anliegt. Der mittlere Abschnitt 29 hat eine kegelförmige Innenfläche 39, deren Innendurchmesser 40 in Einführrichtung 20
bis auf den Innendurchmesser 37 des Sitzes 30 abnimmt.
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